
MESTO GBELY 
Nám. slobody 1261, 908 45   Gbely 

 

Zápisnica zo zasadnutia komisie pre ekonomiku, legislatívu a verejný poriadok konaneho 

dňa 5.9.2022 

 

Prítomní: 

Ing. Petra Volková, Ing. Ondrej Chocholáček, Mgr. Mária Karasová, p. Tomáš Papánek, Mgr. 

Marián Pukančík, p. Ferdinand Masár, Ing. Gabriela Kováčová, p. Mikulič Milan, Ing. Trčka 

Marián, Ing. Jozef Hazlinger, Ing. Petra Brezovská, Mgr. Dávid Jureňa 

 

Program: 

 

1.  Monitorovacia správa programového rozpočtu mesta Gbely  za I. polrok 2022 

2.  VZN o výške mesačného príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu 

výdavkov materskej školy zriadenej mestom Gbely 

3. VZN o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa resp. žiaka na čiastočnú 

úhradu nákladov a určenie podmienok úhrady v školskej jedálni 

4. VZN o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na 

činnosť školského klubu detí, ktorého zriaďovateľom je Mesto Gbely 

5. VZN o výške mesačného príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov na štúdium v 

základnej umeleckej škole zriadenej mestom Gbely 

6. Diskusia 

 

 

K bodu 1) Monitorovacia správa programového rozpočtu mesta Gbely  za I. polrok 2022 – Ing. 

Kováčová oboznámila prítomných členov s plnením a čerpaním rozpočtu mesta za I. polrok 

2022.  

Členovia komisie zobrali na vedomie Monitorovaciu správu 

 

K bodom 2 – 5) – VZN o výške mesačných príspevkov zákonných zástupcov v školách 

a školských zariadenia – Ing. Kováčová oboznámila prítomných s navrhovanou úpravou 

cenového pásma pri stravovaní v ŠJ pri ZŠsMŠ Gbely, kde je navrhnutá úprava ceny jedla od 

0,06 – 0,09 EUR/obed. V predloženom návrhu pre ŠJ je tiež navrhnutá úprava réžie, ktorá slúži 

na úhradu režijných nákladov šk. jedálne z pôvodných 0,20 EUR/jedlo na 0,30  

EUR/jedlo a pri zamestnancoch z 1,00 EUR/jedlo na 1,50 EUR/jedlo. 

V ostatných VZN je úprava v časti „zníženie, odpustenie, zvýšenie príspevku“ – čo vyplýva 

z novely školského zákona. Výška príspevkov zostáva na rovnakej nezmenenej úrovni. 

Členovia komisie po krátkej diskusii hlasovali jednoznačne všetci ZA a odporúčajú poslancom 

MsZ vydať predložené VZN.  

 

V rámci diskusie sa prihlásil pán Papánek, ktorý otvoril otázku budúcnosti fungovania TJ Nafta. 

Odporučil, aby už pri schvaľovaní rozpočtu na nasledujúci rozpočtový rok bolo poslancom jasné 

ako bude TJ Nafta fungovať, akú bude hrať ligu a koľko finančných prostriedkov bude potrebné 

na fungovanie. Ing. Kováčová zdôraznila, že pri schvaľovaní rozpočtu sa nikdy doteraz nežiadali 

žiadne organizácie fungujúce na území mesta o ich finančné požiadavky na nasledujúci rok. Táto 

ich požiadavka je vždy známa, v súlade s VZN o dotáciách, až pri predložení žiadosti o dotáciu, 



kde termín je až 15.2. aktuálneho rozpočtového roka. Pán primátor ponúkol pánovi Papánkovi 

funkciu vo výbore TJ Nafta, čo pán Papánek odmietol. Pán Papánek odporučil, nakoľko mesto je 

najväčším „sponzorom“ TJ Nafta,  aby mesto malo rozhodovacie právo pri kľúčových 

rozhodnutiach ako aj napr. ktorá  mužská liga sa bude hrať.  

Členovia komisie sa zhodli, že táto problematika by sa mala riešiť až po komunálnych voľbách 

na základe podrobnejšej analýzy ekonomických nákladov futbalového klubu. 

Ing. Kováčová a pán primátor informovali v krátkosti prítomných členov o situácii s energiami 

a dopad rastu cien energií na rozpočet mesta. V podstate sa čaká na rozhodnutie Vlády SR a EÚ 

v tejto oblasti.  

 

 

 

 

V Gbeloch, dňa 7.9.2022 

 

 

Zapísala Ing. Gabriela Kováčová   

 

 

 

 

  


